

22 OCTOBER 2024
TRAMSSCHAPP
& ONLINE ON [IMSLUX.LU](https://www.imslux.lu)

**10 REASONS
TO BELIEVE**

DISCOVER 10 INNOVATIONS THAT ARE REALLY CHANGING THE GAME

#LSF2024

Hovig Etyemezian Heads of the Innovation Service of UNHCR

Hovig Etyemezian dirige le Service de l'Innovation du HCR, l'Agence des Nations unies pour les réfugiés, après avoir accumulé plusieurs années d'expérience dans des opérations humanitaires au Liban, en République Démocratique du Congo, en Algérie, en Mauritanie, en Irak, en Jordanie et en Tunisie. Avant de se consacrer à l'humanitaire, Hovig a mené une carrière dans les droits de l'homme, la consolidation de la paix et le journalisme. Il est également professeur invité à l'Université des Nations unies pour la paix au Costa Rica, où il a obtenu un master en Genre et Construction de la Paix.

Hovig Etyemezian leads the Innovation Service at UNHCR, the UN Refugee Agency, following years of experience in humanitarian operations across Lebanon, the Democratic Republic of Congo, Algeria, Mauritania, Iraq, Jordan, and Tunisia. Before transitioning to humanitarian work, Hovig built a career in human rights, peacebuilding, and journalism. He is also a visiting professor at the United Nations University for Peace in Costa Rica, where he earned a master's degree in Gender and Peacebuilding.